

# Signature

## Bourgogne Chitry Blanc Constance



La gamme "Signature" propose des vins d'appellation régionales et communales créés avec soin, véritables reflets de notre Bourgogne septentrionale.

Chacun exprime la typicité de la région viticole dont il est issu, en exprimant les nuances et les subtilités propres à son terroir, exacerbées par le travail méticuleux et la signature de qualité des vins d'Olivier Morin.

*The "Signature" range offers carefully created regional and communal appellation wines, true reflections of our northern Burgundy.*

*Each one expresses the typicity of the wine region from which it comes, expressing the nuances and subtleties specific to its terroir, exacerbated by the meticulous work and quality signature of Olivier Morin's wines.*

### **Appellation - Bourgogne Chitry Blanc Constance**

**Cépage :** Chardonnay

**Caractère du vin :** Le Bourgogne Chitry Blanc Constance est un vin d'exception. Ses arômes de fleurs blanches et sa trame minérale en font un cuvée délicatement ciselée.

**Dégustation :** Ce Bourgogne Chitry Blanc peut être apprécié dès maintenant ou après quelques années de garde. Accompagnez le de plats gourmands comme une blanquette de volaille. Nous vous conseillons de le servir à 12°C.

**Appellation - Bourgogne Chitry Blanc Constance**

**Grape variety :** Chardonnay

**Character of the wine:** Bourgogne Chitry Blanc Constance is an exceptional wine. Its aromas of white flowers and its mineral frame make it a delicately chiseled cuvée.

**Tasting:** This Chitry White Burgundy can be enjoyed now or after a few years of ageing. Accompany it with gourmet dishes such as a poultry blanquette. We advise you to serve it at 12°C



2 chemin Vaudu 89530 Chitry  
+33 3 86 41 47 20 [chitry@olivier-morin.fr](mailto:chitry@olivier-morin.fr)